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Zadeva: Zapis 10. seje Odbora pAS                                                    V Ljubljani 09.12.2024 
 

Dne: 05.12. 2024 ob 16.00 uri v prostorih SZS, Podutiška 146, Ljubljana 

Prisotni: Janez Bijol, Gregor Benedik, Luka Sekula, Šadl Franko, Mojca Križ, Matjaž 
Šarabon, Janez Dekleva, Dušan Gorišek, Katja Gril, Andrej Lukežič in Roman Šturm. 
Opravičili odsotnost: Matjaž Kranjc, Matjaž Vuga, Luka Steiner in Uroš Zupan. 
   
Od 1:  Pregled zapisnika zadnje 9. seje Odbora; J. Bijol 
Po uvodu in pregledu zapisnika zadnje seje, so člani odbora potrdili zapisnik 9. seje Odbora. 
 
Od 2: Predstavitev in potrditev dnevnega reda; J. Bijol, 
Po koncu razprave na temo dnevnega reda je predsednik podal predlog sklepa št. 1: Odbor 
potrjuje zapisnik 9 seje in predlagani dnevni red z dopolnitvami k točki razno 10 seje. 
Odbor panoge je sprejel sklep in sicer: 
št. 1 Odbor potrjuje zapisnik 9. seje in predlagani dnevni red 10. seje Odbora.  
 
 

Od 3: Finančno poročilo panoge AS za obdobje do 30.10.2024; K. Gril/M. Šarabon 
Uvodoma je vodja računovodstva SZS Katja Gril prisotnim predstavila predhodno posredovano 
poročilo in pojasnila pripravljeno preglednico finančnega poslovanja panoge po postavkah. Po 
razpravi in dodatnih pojasnilih tudi vodje panoge Matjaža Šarabona je  predsednik panoge podal 
predlog sklepa št. 2: Odbor panoge se je seznanil s predstavljenim poročilom. 
Odbor panoge je sprejel sklep in sicer: 
št. 2: Odbor panoge se je seznanil s predstavljenim poročilom vodje računovodstva K. Gril. 
 

Od 4: Poročilo vodje panoge AS do 24.11.2024; M. Šarabon. 
Vodja panoge Matjaž Šarabon je prisotnim članom Odbora podrobneje pojasnil predhodno 
posredovano poročilo. Po razpravi in pojasnilih vodje panoge je  predsednik panoge podal predlog 
sklepa št. 3: Odbor panoge se je seznanil s predstavljenim poročilom. 
Odbor panoge je sprejel sklep in sicer: 
št. 3: Odbor panoge se je seznanil s predstavljenim poročilom vodje panoge M. Šarabona. 
 

Od 6: Predstavitev sodelovanja z ZSŽ,giz; Ž. Kralj/M. Šarabon 
- Vadbeni poligoni; M. Šarabon; 

Glede na vsebino pod točko dnevnega reda 6 in 7/1 sta Žan Kralj in Matjaž Šarabon seznanila 
prisotne člane s vsebinami sodelovanja z upravljavci smučišč in osnutkom dogovora o rabi 
poligonov za namen treniranja in vadbe klubov in društev panoge za alpsko smučanje. Člani 
odbora so se ponovno seznanili z odzivom posameznih upravljavcev smučišč s katerimi so imeli 
pogovore predstavniki domicilnih društev. 
Po podrobni predstavitvi Žana Kralja (predstavitev je priloga zapisnika) in pojasnilom Matjaža 
Šarabona predhodno posredovanega osnutka dogovora o koriščenju poligonov s pripadajočo 
prilogo  je  predsednik panoge podal predlog sklepa št. 4: Odbor panoge se je seznanil s 
predstavljenim projektom sodelovanja in osnutka dogovora o koriščenju poligonov. 
Odbor panoge je sprejel sklep in sicer: 
št. 4: Odbor panoge se je seznanil s predstavljenim projektom sodelovanja z ZSŽ,giz  in 
osnutkom dogovora o koriščenju poligonov. 
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Od 5: Predstavitev dogovora o sodelovanju panoge AS in ZUTS; B. Lešnik/M. Šarabon 
Na podlagi predhodnih sestankov z vodstvom panoge za alpsko smučanje je predsednik ZUTS 
pri SZS dr. Blaž Lešnik prisotnim članom Odbora v uvodu osnutka dogovora o sodelovanju 
panoge za alpsko smučanje in ZUTS. Pri tem je orisal delovanje in vlogo ZUTS tako doma kot v 
mednarodni zvezi ter ob tem poudaril dobro sodelovanje ZUTS in panoge do leta 2012 in orisal 
nesodelovanje z panogo do današnjega srečanja. V nadaljevanju je predsednik ZUTS predstavil 
osnutek gradiva, ki ga je pripravil na osnovi predhodnih sestankov vodstva panoge in ZUTS v 
mesecu oktobru in novembru tega leta in pri tem izpostavil, posebne pogoje usposabljanj 
trenerskega kadra za potrebe panoge, organizacijo seminarjev za trenerje alpskega smučanja in 
kriterije pridobivanja licenc, organizacijo kampov za mlajše smučarje in sodelovanje članov demo 
vrste pri treningih tehnike alpskega smučanja (predstavitev je priloga zapisnika). Po predstavitvi 
je predsednik panoge Janez Bijol povabil prisotne člane, da povedo svoje mnenje o vsebini 
predloga sodelovanja panoge in ZUTS.  
Po koncu razprave na temo 5 točke dnevnega reda je predsednik podal predlog sklepa št. 5: 
Po seznanitvi s predstavljenim predlogom sodelovanja Odbor panoge sprejme sklep, da 
vodstvo panoge nadaljuje s pogovori o sodelovanju panoge za alpsko smučanje in ZUTS 
Odbor panoge je sprejel sklep in sicer: 
št. 5 . Po seznanitvi s predstavljenim predlogom sodelovanja Odbor panoge sprejme 
sklep, da vodstvo panoge nadaljuje s pogovori o sodelovanju panoge za alpsko 
smučanje in ZUTS.  
 
Od 7: Razno: 

- Opozorilo pravne službe  SZS; 
Predsednik panoge Janez Bijol je prisotne seznanil, da sta z Gregorjem Benedikom imela 
sestanek na temo nadaljnjega vodenja StrSv, saj je bil v mesecu oktobru s strani pravne službe 
SZS opozorjen, da Odbor panoge ni formiran skladno s poslovnikom in zato sama 
sestava/delovanje Odbora in delovnih teles / komisij, ki je sledila po izvolitvi predsednika 
panoge posledično ni ustrezna programu s katerim je predsednik kandidiral. Enako je bil 
opozorjen tudi s strani odvetnika T. Čada, ki je opozoril tudi na podvajanje funkcij (ena oseba 
v dveh oz več funkcijah npr predsednik StrSv in predstavnik ZAH regije z glasovalno pravico, 
podpredsednik StrSv in hkrati predsednik tekmovalne komisije). Zato je predlagal G. Benediku, 
da prevzame funkcijo podpredsednika panoge, Janez Bijol pa bo predlagal novega 
predsednika StrSv, saj je v ta namen že imel pogovore s potencialnimi kandidati. Gregor 
Benedik je o tem dejal, da lahko začasno vodenje strokovnega sveta prevzame Janez 
Dekleva, ki ga je Gregor Benedik imenoval za  podpredsednika StrSv. 

 
 
 

- Pobuda ASK TRG (Ironmann test) 
Predsednik strokovnega sveta Gregor Benedik, kot predstavnik ZAH regije prisotnim predstavil 
pobudo ASK Triglav Kranj iz katere izhaja, pomislek, da je število poškodb mladincev, kljub 
opravljenih Ironmanih, precej visoko. Laični zaključek ASK Triglav Kranj je, da Ironman kot test 
in priprave na opravljanje preizkusa, ne pripomorejo dovolj, da bi bili mladi smučarji pravilno 
telesno pripravljeni za smučarsko sezono. ASK predlaga, da Strokovni svet naredi analizo 
poškodb v zadnjih dveh do treh letih in jih primerja z rezultati Ironmana dotičnih tekmovalcev. 
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V kolikor se izkaže, da ni neposredne povezanosti rezultatov Ironmana in zdravstvenega 
stanja tekmovalcev, da se Strokovnemu svetu naloži, priprava drugačnega preverjanja telesne 
pripravljenosti, ki bo vsebovala alpskemu smučanju pomembnejšo strukturo priprav. Mnenje 
ASK je, da se razvoj, tudi pri telesni pripravi dogaja in ni nujno, razen če se to lahko empirično 
dokaže, da mogoče Ironman ni edini način merjenja. Mnenje ASK je, da bi panoga AS morala 
slediti mantri, da je čim več mladih smučarjev nepoškodovanih, saj je ASK tudi mnenja, da 
zdravniško potrdilo tekmovalca za ne opravljanje testa ni opravičilo. V kolikor je Ironman 
obvezen, potem to velja za vse tekmovalce, brez izjem zato se ob tem sprašujejo, kako 
tekmovalci z zdravniškim opravičilom potem opravijo ZP in so sposobni za tekmovalno 
smučanje. 
V razpravi, ki je sledila je koordinator programa otrok in mladine Andrej Lukežič prisotnim 
članom Odbora podal konkretna pojasnila k slišani pobudi ASK TRG nakar je predsednik 
panoge Janez Bijol predlagal sklep št. 6: Odbor panoge je po seznanitvi s predstavljeno 
pobudo ASK TRG sprejel sklep, da Andrej Lukežič za StrSv pripravi  odgovor na pobudo ASK 
TRG. 
št. 6: Odbor panoge je po seznanitvi s predstavljeno pobudo ASK TRG sprejel sklep, da 
Andrej Lukežič za StrSv pripravi  odgovor na pobudo ASK TRG. 
 
- Otroško tekmovalno smučanje; M. Šarabon 

     Članom odbora se v seznanitev kot priloga zapisnika 10 seje Odbora posreduje gradivo, ki  
     ga je pripravil vodja panoge Matjaž Šarabon.   
 
 
 
 
 
Seja je bila končana ob 18.30 uri. 
 
 
Janez Bijol                                                                                                 Zapisal: 
Predsednik panoge za alpsko smučanje                                                   Roman Šturm 
 


